
Protokół nr IV/2011 

z przebiegu obrad Sesji Rady Gminy w Gubinie 

odbytej dnia 20 stycznia  2011 roku 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych, nieobecny: 

- radny Edward Szafrański 

Ponadto w sesji udział wzięli zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Barski   Wójt Gminy 

2. Józef Bartkowiak   Radny Sejmiku Woj. Lub. 

3. Prof. Jan Popczyk 

4. Ryszard Kowalczuk   Wójt Gminy Brody 

5. Jadwiga Łonicka   Przewodnicząca Rady Gminy Brody 

6. Hanna Mrówczyńska   Dyrektor PWE Gubin 

7. Alicja Antkiewicz   Radca Prawny UG 

8. Anna Kowaluk    Skarbnik Gminy 

9. Jerzy Kwaśny     Kierownik Referatu  

10. Krystyna Kozłowska   Kierownik Referatu 

11. Wanda Łakoma    Kierownik Referatu 

12. Józef Mazurek                Inspektor UG 

13. Bogusława Tulimowska                       Kierownik Referatu 

14. Aldona Robowska   Kierownik OPS 

15. Kwiatkowska Bąk Alicja  Inspektor UG 

16. Mariusz Jankowiak   Kierownik ZUK 

17. Jakub Piekarczyk   Kierownik UG 

18. Anna Andrzejewska   Dyrektor Szkoły 

19. Beata Skowron    Dyrektor Szkoły 

20. Halina Żaczek    Dyrektor Szkoły 

21. Teresa Wojtowicz Pleszyniak  Dyrektor Szkoły 

22. Henryk Sieradzki   Dyrektor Szkoły 

23. Edward Ziemba   Dyrektor Szkoły 

24. Daria Lidtke    Podinspektor UG 

25. Wioletta Wieroszko   sołtys 

26. Dorota Szynkura   sołtys 

27. Wanda Rogielska   sołtys 

28. Agata Bieńko    sołtys 

29. Małgorzata Czernik   sołtys 

30. Antoni Zawada    sołtys 



Stan Rady Gminy to 15-stu radnych, obecność 14   radnych sprawia, iż Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał, decyzji oraz ustaleń. 

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

 

O godzinie 10.35 Przewodniczący Rady Gminy pan Zbigniew Zygadło, dokonał otwarcia obrad 

Sesji Rady Gminy oraz powitał wszystkich obecnych radnych i zaproszonych gości. 

Stwierdził, iż przy obecności 14-stu radnych Sesja Rady Gminy jest w pełni prawomocna do 

podejmowania wszelkich uchwał, decyzji oraz ustaleń. Porządek obrad został przyjęty przez 

aklamację. 

Do punktu 2: 

 

W punkcie tym przedstawiono odpowiedzi na interpelacje radnych z poprzedniej III sesji 

Rady Gminy. Odpowiedzi  w imieniu pana Wójta Zbigniewa Barskiego udzielił  pan Jerzy 

Kwaśny – Kierownik Ref. UG. Uwag do udzielonych odpowiedzi nie było, zostały one przyjęte 

do akceptującej wiadomości Rady Gminy oraz dołączone w formie pisemnej do protokołu. 

Do punktu 3: 

 

Interpelacje i zapytania radnych. 

1. Radny Krzysztof Irisik : 

• należy zwrócić uwagę na nie zabezpieczone pokrywy studzienek na drodze we 

wsi Czarnowice; 

• proszę o interwencję w sprawie znaków drogowych na w/w drodze, ze 

względu na to, iż została ona źle oznakowana. 

 

2. Radny Remigiusz Darmach – czy nie byłoby możliwe zawarcie umowy z Zarządem 

Dróg Powiatowych, tak aby ZUK odśnieżał nie tylko drogi gminne ale także drogi 

powiatowe na terenie naszej Gminy. 

 



3. Radny Stanisław Fudyma – chciałbym wiedzieć czy w budżecie gminy na rok 2011 

została ujęta budowa kolektora we wsi Sękowice. 

 

4. Radna Mirosława Strzelbicka – wnoszę o podjęcie działań zmierzających do 

właściwego oznakowania drogi powiatowej tzn. w Chociejowie jest zakaz wjazdu dla 

tirów, znak ten należałoby postawić bliżej Stargardu Gubińskiego. 

 

Do punktu 4: 

Przyjecie planu pracy Rady Gminy i Komisji Rewizyjnej. 

1.  Projekt Planu Pracy Rady Gminy na 2011 rok przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy pan 

Zbigniew Zygadło. Rada nie wniosła uwag i plan pracy został przyjęty 14 głosami za, tj. 

jednogłośnie. 

 

2. Projekt Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok przedstawił Przewodniczący Komisji pan 

Ryszard Eret.  Plan został przyjęty 14 głosami za, tj. jednogłośnie. 

 

Do punktu 5: 

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym  została złożona 

na ręce Przewodniczącego Rady pana Zbigniewa Zygadło w formie pisemnej i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 6: 

Powołanie i wybór członków zespołu do spraw współpracy z Gminą Miejską Gubin. 

Sens powołania w/w zespołu przedstawił Radzie pan Wójt Zbigniew Barski, który wyjaśnił , iż 

niektóre inwestycje można by było realizować wspólnie z Gminą Miejską Gubin, dlatego 

istotnym jest aby Rada Gminy pracowała w porozumieniu z Radą Miasta Gubin. 

Zgłoszono następujące kandydatury na członków w/w zespołu ( kandydaci wyrazili zgodę na 

działanie w zespole); 

1. Anna Durawa 

2. Daniel Zołoteńko 

3. Stanisław Fudyma 

4. Mirosława Strzelbicka 



5. Zbigniew Zygadło 

Uchwała nr IV/14/2011 w sprawie utworzenia oraz powołania zespołu Radnych Rady Gminy 

Gubin do spraw współpracy i współdziałania z gminą miejską Gubin została przyjęta przez 

aklamację. 

Do punktu 7: 

1. Uchwała nr IV/11/2011 w sprawie zarządzenia wyborów do samorządów wsi – 

została przyjęta 14 głosami za tj. jednogłośnie; 

 

2. Uchwała nr IV/13/2011 w sprawie dokonania zmiany w składzie Rady Społecznej SP 

ZOZ w Stargardzie Gubińskim – została przyjęta 14 głosami za tj. jednogłośnie; 

 

 

3. Uchwała nr IV/12/2011 w sprawie dokonania zmiany Uchwały Rady Gminy nr 

XX/97/2008 dot. zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Gubin. 

Radny Leszek Tomaszewicz złożył wniosek formalny o odesłaniu uchwały do dalszych 

prac w Komisjach. Wystąpienie na temat braku uzasadnienia dla zgłoszonego 

wniosku przedłożył Radzie Gminy  Wójt Gminy pan Zbigniew Barski.  Wypowiedź na 

temat zasadności wniosku przedłożył radny Stanisław Fudyma, który zauważył , iż 

zgodnie z art. 44 Statutu Gminy zgłoszony wniosek powinien zostać przegłosowany w 

pierwszej kolejności. Przewodniczący Rady Gminy pan Zbigniew Zygadło poddał 

wniosek pod głosowanie. Za wnioskiem głosowało 5 radnych, przeciw 8 , 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Wniosek został przez Radę Gminy oddalony. 

W sprawie Uchwały nr IV/ 12/2011 wypowiedzi mieli : 

1. Przewodniczący Rady Gminy pan Zbigniew Zygadło; 

2. Pani Hanna Mrówczyńska Dyrektor Projektu PWE Gubin. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta 10 głosami za , przy 4 głosach 

wstrzymujących się. 

 

Do punktu 8: 



W tym punkcie porządku obrad Sesji Rady Gminy przystąpiono do rozpatrzenia i przyjęcia 

protokołu z odbycia i przebiegu III Sesji Rady Gminy. Radny Senior Stefan Turowski 

wnioskował aby protokół przyjąć bez jego zbędnego odczytywania. Pan Przewodniczący Rady 

Gminy Zbigniew Zygadło  poddał wniosek pod głosowanie i został on przyjęty 14 głosami za 

tj. jednogłośnie. 

Do punktu 9: 

Sprawy różne , wolne wnioski i komunikaty. 

1. Wanda Rogielska  sołtys wsi Jazów – proszę o podjęcie działań w celu udrożnienia 

rowów przy drodze w Jazowie aby odwodnić drogę; 

 

2. Edyta Zajkowska sołtys wsi Grabice –  

• wnioskuję o zainstalowanie dodatkowej latarni przy blokach w Grabicach, przy 

placu zabaw w Grabicach, oraz  przy placu zabaw w Luboszycach; 

• wnoszę aby zgłosić do Enea konieczność przycięcia drzew przy linii wysokiego 

napięcia w obrębie sołectwa Grabice. 

 

3. Małgorzata Czernik sołtys Witaszkowa – wnoszę o wyrównanie odcinka drogi gminnej 

ze wsi Witaszkowo do Sieńska; 

 

4. Radna Mirosława Strzelbicka – proszę o rozważenie sprawy poszerzenia parkingu  

przy ośrodku zdrowia w Stargardzie Gubińskim , poprzez utwardzenie przyległego do 

istniejącego parkingu terenu; 

 

5. Radny Remigiusz Darmach – zgłosił chęć rezygnacji z diety radnego; 

 

6. Radny Krzysztof Irisik – zgłosił , iż w Czarnowicach  światło przy głównej drodze jest 

zgaszone a na bocznej drodze pali się cała noc, należy ten stan rzeczy uregulować. 

 

Na tym ten punkt porządku obrad został zakończony. 

 

Do punktu 10: 

Wystąpienie prof. Jana Popczyka na temat „ Rozwój lokalnych instalacji energii odnawialnych 

w gminie w kontekście budowania niezależności energetycznej jak i również możliwości 

uczestniczenia gminy w energetycznych programach polskiego rządu”. 

 

 



Wobec wyczerpania się porządku obrad , o godzinie 13.28 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął IV Sesję. 

Z obrad i przebiegu Sesji został sporządzony protokół, który zostanie podpisany przez 

Przewodniczącego Rady Gminy oraz protokołującego obrady. 

JM/DL 

 

Protokołujący        


